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АННОТАЦИЯ 

Авторы анализируют возможности обжалования решений и действий прокурора следователем сквозь призму 

реализации института процессуальной самостоятельности следователя. В тексте статьи приводятся примеры ак-

туальной следственной практики реализации следователем права на обжалование решений прокурора, вынесен-

ных в порядке ст. 221 УПК РФ. В качестве одного из вариантов укрепления процессуальной самостоятельности 

следователя рассматривается вопрос о необходимости существования процедуры утверждения обвинительного 

заключения прокурором. 

ABSTRACT 

The authors analyze the possibilities of appealing decisions and actions of the prosecutor by the investigator through 

the prism of the implementation of the institution of procedural independence of the investigator. The text of the article 

provides examples of current investigative practice of the investigator exercising the right to appeal against the prosecu-

tor's decisions made in accordance with Article 221 of the Code of Criminal Procedure of the Russian Federation. As one 

of the options for strengthening the procedural independence of the investigator, the question of the need for the existence 

of a procedure for approving the indictment by the prosecutor is raised. 
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